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Motion om att kommunen stödjer fastighetsägare vid borttagande 

av Vresros och andra invasiva arter.  

Socialdemokraterna föreslår kommunfullmäktige besluta: 

att tillståndsansökan för borttagning av arter som finns med på listan över arter som är eller riskerar 

bli invasiva i Sverige bekostas av kommunen då en privat fastighetsägare ansöker, 

att kommunen tillhandahåller information till fastighetsägare om lämpligt tillvägagångssätt för 

borttagandet av arter som finns med på listan över arter som är eller riskerar bli invasiva i Sverige. 

 

Bakgrund 

I Sverige och även i Trelleborg har förekomsten av Vresrosor visat sig skapa problem. För 

borttagande av arten då den växer på strandskyddade områden krävs tillstånd från Länsstyrelsen. Ett 

tillstånd som också är förknippat med en kostnad för den sökande, oavsett bifall eller avslag på 

ansökan. I en artikel i Trelleborgs Allehanda framkom att fastighetsägaren skulle betala 3000 kronor 

för en sådan tillståndsansökan. 

 

För att förenkla för fastighetsägare som vill ta upp kampen för borttagande av Vresrosor samt andra 

på listan förekommande bedömda invasiva arter bör kostnaden för tillståndshämtning hanteras av 

kommunen. Det kan betraktas som en samhällsnytta att ta bort Vresrosorna. Vi vill medverka till att 

denna samhällsnytta möjliggörs genom ett bifall till vår motion i kommunfullmäktige.  

 

För den socialdemokratiska fullmäktigegruppen 

 

Lennart Höckert                          Sven Lindkvist 


